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1. Mötets öppnade 

Mats Lindberg hälsade alla välkomna (48 st) och förklarade därmed mötet öppnat. 

 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

 

Mats Lindberg valdes som ordförande och Ragnar Landberg valdes till sekreterare. 

3. Presentation av nya sektionsstyrelsen 

För nytillkomna medlemmar presenterade sig Snedskärssektionens styrelse. Styrelsen 

består av sju personer med olika ansvarsområden enligt nedan. 

 

Ordförande:    Mats Lindberg 

Ekonomiansvarig:    Mattias Redeborn 

Fastighetsansvarig:   Tomas Jerrskog 

Ansvarig bryggor, bojar, tillfartsvägar: Jan-Erik Pettersson 

Båtplatsansvarig /Jolleförvaring:  Lotta Lanne/Hans Andersson 

Administration/Sekreterare:  Ragnar Landberg 

4. Byte av C-bryggan 

Ny C-brygga är inköpt och kommer att vara färdiginstallerad till säsongen 2020.  

(Se bilaga.1). 

5. Toa – frågan, miljöinspektion 

Nuvarande hantering av latrinerna är från och med 2019 inte godkänt av Norrköpings 

Kommun som har haft en miljöinspektion på Snedskär. Vi har försökt att få dispens med 

nuvarande hantering säsongen 2019 men Norrköpings Kommun har sagt nej. Någon 

annan lösning måste till. 

 

En lösning är ett system med engångstunnor som hämtas i samband med sophämtningen 

alternativt bygga en större och tät förvaring som rymmer avfallet från en hel säsong. 

Hanteringen med engångstunnor är ett mindre trevligt arbete både för såväl 

veckovärdar/hamnkaptener som sopentreprenören. Dessutom är engångstunnor ett 

ganska dyrt alternativ. 100 engångstunnor skulle kosta c:a 40.000 kronor/säsong. 

Tar vi däremot ut en slamtömningsfirma efter avslutad säsong som tar hand om avfallet 

blir kostnaden c:a 15.000 kronor/säsong. Hans A ska ta ut en slamtömningsfirma till 
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Snedskär för att klarlägga att avfallet går att suga ut ur kompostkärlen. 

Beslut togs att vi bygger en tät förvaring som rymmer avfall för en hel säsong. 

På längre sikt måste en annan lösning till, exempelvis toaletter med ansluten tank för 

sugtömning eller installation av vatten och avlopp till Snedskär. 

6. Arbetsdagar – presentation av vad som planeras för arbetsdagarna och 

arbetsledarna 

Jan-Erik presenterade listan på vad som skall göras på arbetsdagarna. Mycket är årligen 

återkommande underhåll. Utöver det årliga underhållet behöver vi en storstädning av 

klubbstugan efter köksrenoveringen som har utförts under vintern och våren. 

7. Platsbeläggning 

 

Samtliga båtplatser är uthyrda, vi har 31 båtar i kö för plats. Omsättning på platser är 2 år 

för fast boj och 3 år för fast bryggplats. 

Representant från revisorerna meddelade mötet om ett öppet brev som skickats till både 

huvudstyrelsen och Snedskärsstyrelsen. I brevet ifrågasattes hur vi på Snedskär hanterar 

fördelningen av båtplatserna och på vilka grunder vi flyttar om båtarna. Ett av skälen ska 

vara att motorbåtar och även större segelbåtar ”skymmer utsikten” för lägre båtar. 

En av de platsinnehavare som fått byta båtplats till årets säsong har tyvärr valt att säga 

upp sin båtplats på Snedskär på grund av detta.  

I regler för Snedskär (Beslutade av Snedskärsstyrelsen 27 mars 2018) står följande 

angående fördelningen av båtplatserna: 

”HYRA AV BRYGG ELLER BOJPLATS 

Endast BSS-medlem äger rätt att hyra säsongsplats (1 april till 15 november) eller stå 

i kö för att få sådan på Snedskär. Platshyran skall vara inbetalad senast 31 januari.  

För att platserna ska kunna utnyttjas på effektivaste sätt, har båtplatsansvarig rätt att 

omfördela tilldelade platser. 

Båt med plats på Snedskär ska föra klubbvimpel eller stävmärke. 

Gästande båtar som betalat hamnavgift får utnyttja Snedskärs anläggningar. 

Gästande BSS medlem, med BSS-vimpel eller stävmärke, får använda grönskyltad plats. 

Vid varje besökstillfälle är första dygnet kostnadsfritt, därefter uttas vanlig gästhamns-

avgift.” 

Beslut togs att regelverket för platsfördelningen måste ses över så att inga tveksamheter 

råder om orsak vid omflyttning av båtarna.  
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8. Gästande båtar 

2018 hade vi totalt 595 gästnätter. Merparten är svenska gäster, därefter kommer 

Tyskland som god tvåa med 159 gästnätter. 

9. Ekonomisk rapport för 2018 och budget för 2019 

Mattias presenterade resultatet för 2018 och budget för 2019. (se bilaga 2 och 3) 

10. Hamnkaptener/Veckovärdar 

I år har vi veckovärdar vecka 18 – 22, 26 och vecka 34 – 40 samt midsommarveckan för 

att bistå hamnkaptenen. 

Hamnkaptener har vi vecka 23 – 25 och 27 - 33. 

Sophämtning sker måndagar jämna veckor, vecka 20 - 38. Extra sophämtning är även 

beställt för vecka 27 och vecka 29. 

11. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

12. Mötets avslutande 

Ordförande tackade alla närvarande för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Bilagor 

Bilaga 1. Ny C-brygga_2019-04-09 

Bilaga 2. Resultaträkning 2018 Snedskär 

Bilaga 3. Budget 2019 endast Snedskär 

 

 
 

Ordförande   Protokollförare   

Mats Lindberg   Ragnar Landberg 

 


